
Запитуємо та відповідаємо у що одягнена людина 

        Для того, щоб запитати про про те, у що одягнена людина, потрібно 

використати дієслово “to be”,  назвати людину, додати слово «wearing», а потім 

назвати одяг.         

         Якщо ми бажаємо запитати у що одягнені ми самі, то потрібно сказати «Am 

I wearing», а потім назвати одяг. 

Am I  wearing + одяг? 

Наприклад: Am I wearing a blue jacket? (Я одягнена у блакитний піджак?)  

          

        Для того, щоб запитати у що одягнена одна людина потрібно сказати “Is”, 

назвати цю людину і додати слово «wearing», а потім назвати одяг. 

Is he, she, it wearing + одяг? 

Наприклад: Is Bob wearing green sandals? (Боб одягнений у зелені сандалі?)  

         

        Для того, щоб запитати у що одягнені декілька людей потрібно використати 

слово “Are”, назвати герої, додати слово «wearing», а потім назвати одяг. 

Are you, we, they wearing + одяг? 

Наприклад: Are they wearing shorts? (Вони одягнені у шорти?)   

        Для того, щоб сказати, що ми не одягнені у якийсь одяг потрібно до 

дієслова “to be” додати “not”. 

I am not wearing + одяг. 

Наприклад: I am not wearing a blue jacket.  

You, we, they are not wearing + одяг. 



Наприклад: They are not wearing green sandals.  

He, she, it is not wearing + одяг. 

Наприклад: He is not wearing shorts.  

 

     Пригадай! В англійській мові, так як і в українській ми можемо дати повну або 

коротку відповідь на запитання. 

Наприклад: Are you wearing a cap? (Ви одягнені у кепку?)  

                    Yes, I am. I am wearing a cap. (Так. Я одягнена у кепку.)   

                     No, I am not. I am not wearing a cap. (Ні. Я не одягнена у кепку.)     

                     Is he wearing a cap? (Він одягнений у кепку?) 

                    Yes, he is. He is wearing a cap. (Так. Він одягнений у кепку.) 

                     No, he isn’t. He isn’t wearing a cap. (Ні. Він не одягнений у кепку.)                    


